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The criminal protection For humanitarian squad : under the Statute
of the International Criminal Court
Abstract:

The Jurisdiction of the International Criminal Court is limited to the most
dangerous crimes of international community interest,under this Statute,the court
considers the following offensesithe genocide crimes against humanity  war
crimes_ aggression crimes according to articles6_7_8 8 bis of this Statute, since the
prevention of humanitarian relief can Constitute in all cases one of these crimes,
That'sa Sufficient justification to insert everything related to the violation For
humanitarian workers within the jurisdiction of the International criminal court ,as
crimes under international criminal responsibility.

Keywords:

Humanitarian assistance, Humanitarian International, protection, the criminan,aid,
Right.

L a protection pénale inter nationale des équipes de secour s
humanitaires: dansle Statut dela Cour pénaleinternationale
Résumé:

La juridiction de la Cour pénale internationale est limitée aux crimes les plus
dangereux d'intérét communautaire, en vertu de ce statut, elle examine les infractions
suivantes: le geénocide, crimes contre I'humanité, crimes de guerre, crimes
d'agression conformément aux articles 6, 7, 8 et 8 bis du statut de la Cour, puisque la
prévention des secours humanitaires peut constituer dans tous les cas un de ces
crimes; Cest une justification suffisante pour insérer tout ce qui concerne la
violation des missions de secours et des travailleurs humanitaires relevant de la
compétence de la Cour pénale internationale (crimes de responsabilité pénae
internationale).

Motsclés:
Assistance humanitaire, Droit international humanitaire, protection pénale.
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